
Forsvars-, Samfundssikkerheds- og Beredskabsudvalget

Til: Forsvarsministeren

Dato: 26. november 2024

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

FOU alm. del

Samrådsspørgsmål B
Vil ministeren i forlængelse af det foregående samrådsspørgsmål redegøre for, hvorfor 
der ikke sker hurtigere fremskridt i udbygningen af dansk forsvars kampkraft og herunder 
besvare:
• Vil ministeren redegøre for, hvorfor der skal gå flere år før der uddannes flere værneplig
tige?
• Vil ministeren redegøre for, hvorfor der ikke er sat mere tempo på produktionen af 
ammunition i Danmark?
• Vil ministeren redegøre for, hvorfor regeringen ikke vil lukke de økonomiske huller i 
Forsvarets enheder, som medfører besparelser i mange enheder i 2024 og 2025?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rasmus Jarlov (KF).

På udvalgets vegne
Rasmus Jarlov
formand
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